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Zápisnica 
 

z VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Nemce, 

konaného 28. novembra 2019 v Nemciach 

 

 

Prítomní podľa prezenčnej listiny: 

 

Návrhová komisia:  Mgr. Peter Caban, Oľga Kostiviarová, Ing. Mira Varlová 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Ján Slovák, Eva Tóthová 

Zapisovateľ:  Mgr. Katarína Sedliaková 

 

Program: 

 

1. Otvorenie, schválenie programu 

2. Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

3. Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 16.10.2019 

4. Návrh VZN obce Nemce č. 2/2019 o ochrane drevín, ktoré sú súčasťou verejnej zelene 

5. Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách v obci Nemce 

6. Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2018 

7. Konsolidovaná výročná správ za rok 2018 

8. Informácia o stave výberu miestnych daní a poplatkov v obci Nemce k 15.11.2019 

9. Zmena rozpočtu RO č. 5/2019 

10. Návrh VZN č. 4/2019 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady a drobné 

stavebné odpady 

11. Návrh VZN č. 5/2019 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov obce 

Nemce 

12. Žiadosti na dotácie  z rozpočtu obce na rok 2020  - občianske združenia, spolky 

a centrá voľného času 

13. Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2020 a na roky 2021 

a 2022 

14. Rozpočet obce Nemce na rok 2020 a na roky 2021 a 2022 

15. Informácia, vyhodnotenie činnosti komisií v 2. polroku 2019 

16. Rôzne 

 

 

K bodu č. 1 Otvorenie, schválenie programu 

 

Poslankyňa Mira  Varlová predniesla návrh na doplnenie bodu č. 3 programu o kontrolu 

uznesení zo zasadnutia OZ z 28. augusta 2019. Zároveň navrhla, aby sa návrh rozpočtu 

schvaľoval v inom formáte a na osobitnom zasadnutí OZ z dôvodu rozsiahlosti programu na 

tomto zasadnutí. Poslanec Vladimír Bugáň ju v tomto návrhu podporil.  

Poslankyňa Eva. Tóthová k tomu uviedla, že podrobný návrh rozpočtu bol predstavený na 

zasadnutí Finančnej komisie a bol dostatočný čas na jeho pripomienkovanie.  

Prítomní sa zhodli, že plnenie uznesení zo zasadnutia OZ z 22.08.2019 sa skontroluje v rámci 

bodu č. 3 programu. 

Poslanci OZ následne tento bod programu schválili so zmenou bodu č. 3 programu. 
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K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľa OZ 

 

Starostka predstavila návrh členov návrhovej komisie, zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

Tento bod bol schválený. 

 

K bodu č. 3 Kontrola uznesenia zo zasadnutia OZ zo dňa 16.10.2019 a uznesení zo 

zasadnutia OZ zo dňa 22.08.2019 

 

Starostka prítomných informovala, že uznesenia 50/1/2019, 50/2/2019 a 50/3/2019 (výmena 

okien na budove COOP) boli splnené, uznesenia 51/2019 (oprava miestnych komunikácií) je 

v plnení, 52/2019 (rekonštrukcia havarijného stavu zvonov) a 53/2019 (rekonštrukcia 

osvetlenia javiska v KD v havarijnom stave) sú splnené, 54/2019 (projekt na sídlisku 

a kompostéry) je v plnení, 60/2019 (komisia pre inventarizáciu majetku k 31.12.2019) je 

splnené, 61/2019 (príspevok pre minifutbalové mužstvá FC Nemce a Nemce 2012) a 70/2019 

(schválenie prenájmu budovy COOP) sú splnené. 

K plneniu uznesenia 62/2019 (preskúmať Územný plán obce Nemce) prebehla diskusia. 

Starostka uviedla, že v súčinnosti so stavebným úradom obce prehodnotila potrebu 

aktualizácie Územného plánu a v súčasnosti nevidí dôvod na jeho aktualizáciu. Bolo 

konštatované, že uznesenie 62/2019 bolo splnené.  

 

K bodu č. 4  Návrh VZN obce Nemce č. 2/2019 o ochrane drevín, ktoré sú súčasťou 

verejnej zelene 

 

Starostka prítomných informovala, že návrh VZN bol pripomienkovaný a boli upravené 

formálne nedostatky. VZN bolo jednohlasne schválené. 

 

K bodu č. 5  Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách v obci Nemce 

 

Hlavná kontrolórka obce, Ing. Malachovská prezentovala Správu o vykonaných kontrolách. 

Tá bola vzatá na vedomie. 

 

K bodu č. 6  Správa nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky za 

rok 2018 

 

Poslanec Ján Slovák ako predseda Finančnej komisie Správu prečítal a uviedol, že Správou sa 

zaoberala Finančná komisia. Následne bola Správa vzatá na vedomie. 

 

K bodu č. 7  Konsolidovaná účtovná závierka za rok 2018 

 

Konsolidovaná účtovná závierka za rok 2018 bola vzatá na vedomie bez pripomienok. 

 

K bodu č. 8  Informácia o stave výberu miestnych daní a poplatkov v obci Nemce 

 

Starostka prítomných informovala o stave výberu miestnych daní a poplatkov. Celkové 

plnenie príjmov v oblasti miestnych daní a poplatkov za komunálne odpady a drobné stavebné 

odpady k 15.11.2019 je vo výške 99,02%. Informácia bola prítomnými vzatá na vedomie. 

 

K bodu č. 9  Zmena rozpočtu RO č. 5/2019 
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Poslanec Ján Slovák prezentoval návrh Rozpočtového opatrenia č. 5/2019. Presuny 

finančných prostriedkov sa týkajú oblastí, ktoré boli predmetom prác a rozpočtu v roku 2019, 

t.j. realizácia opráv miestnych komunikácií (Hlboká ulica), zníženie plánovaných výdavkov 

na aktivačné práce z ÚPSVaR, keďže obec nezamestnávala pracovníkov na aktivačné práce, 

navýšenie bežných príjmov obce o štátnu dotáciu na podporu výchovy detí k stravovacím 

návykom na rok 2019, presun pridelených finančných prostriedkov v oblasti kapitálových 

príjmov obce, nakoľko stále nie je vydaný súhlas s VO projektu „Revitalizácia vnútrobloku 

s prvkami zelenej infraštruktúry v obci Nemce“, úhrada prác na odstránení skládky bio 

odpadu v areáli MŠ, úhrada prác za kosenie verejných priestranstiev, úhrada prác naviac na 

výmene dverí na budove COOP, presun nevyčerpaných kapitálových prostriedkov 

plánovaných na obstaranie traktora s vlečkou. Návrh Rozpočtového opatrenia č. 5/2019 bol 

schválený. 

 

K bodu č. 10  Návrh VZN č. 4/2019 o miestnych daniach a poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady 

 

Starostka prítomných informovala o návrhu znenia VZN. Pripomienky k nemu boli 

zapracované. Oproti v súčasnosti platnému VZN sa v novom zvyšuje poplatok za komunálny 

odpad o 0,03 EUR/osoba/deň z dôvodu zmeny príslušnej legislatívy. 

Prítomní občania vyjadrili nespokojnosť s neustálym sprísňovaním legislatívy v oblasti 

nakladania s odpadmi. Požiadali starostku, aby tlmočila nespokojnosť obyvateľov, ktorých sa 

legislatíva priamo dotýka, na zasadnutiach predstaviteľov obcí (napr. ZMOS) tak, aby sa 

námietky dostali k tvorcom legislatívy. 

 

K bodu č. 11  Návrh VZN č. 5/2019 o podmienkach poskytovania dotácií z prostriedkov 

obce Nemce 

 

Pani Hudecová, ekonómka obce, predstavila návrh VZN. Bol zosúladený s platnou 

legislatívou. V návrhu boli sprísnené podmienky predkladania žiadostí o dotácie a ich 

vyhodnocovania. Do návrhu boli zapracované pripomienky poslancov. Návrh VZN bol 

schválený. 

 

K bodu č. 12 Žiadosti o dotácie z rozpočtu obce na rok 2020 – občianske združenia, 

spolky a centrá voľného času 

 

Poslanec Ján Slovák prezentoval predložené žiadosti občianskych združení, spolkov a návrh 

na výšku dotácie pre deti navštevujúce centrá voľného času. Žiadosti v predloženom znení 

boli schválené. 

 

K bodu č. 13  Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtu na rok 2020 a na 

roky 2021 a 2022 

 

Poslanec Ján Slovák prítomným prečítal záverečné stanovisko hlavnej kontrolórky obce ku 

predkladanému návrhu rozpočtu. Stanovisko bolo vzaté na vedomie. 

 

K bodu č. 14  Rozpočet obce Nemce na rok 2020 a na roky 2021 a 2022 

 

Ako uviedla starostka, návrh rozpočtu bol k dispozícii obyvateľom obce na 

pripomienkovanie. V lehote na predkladanie pripomienok bola doručená pripomienka na 
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dobudovanie zábradlia na cintoríne v hornej časti chodníka. Táto bola do rozpočtu 

zapracovaná. 

 

Poslankyňa Mira Varlová zopakovala požiadavku, aby bol rozpočet prejednávaný 

a schvaľovaný v inom termíne.  

 

Poslanec Vladimír Bugáň poďakoval p. Hudecovej za prípravu návrhu rozpočtu 

v prehľadnejšej forme. Uviedol, že počas zasadnutia Finančnej komisie nebolo možné hneď 

reagovať, preto predniesol návrhy počas prejednávania tohto bodu OZ. Z dôvodu veľkého 

rozsahu práce a rozľahlosti obce by bolo potrebné prijať na OcÚ ďalšieho údržbára. Starostka 

uviedla, že túto potrebu zdieľa a už zazmluvnila na dohodu o pracovnej činnosti p. Mariana 

Lampera. Pán Lamper bude počas nadchádzajúcej zimy vykonávať zimnú údržbu verejných 

priestranstiev a ďalšie údržbárske práce podľa potreby. 

Poslanec Vladimír Bugáň ďalej uviedol, že v návrhu rozpočtu sú položky najmä v mzdovej 

oblasti, v ktorých by sa mohli vykonať úpravy a počas roka 2020 šetrenie, a ušetrené finančné 

prostriedky by sa mohli využiť na iné účely, napr. vykupovanie pozemkov na vybudovanie 

chodníkov v obci. 

Poslanec Peter Caban požiadal o vysvetlenie položky “Ostatné príplatky 15% samospráva“. 

Pani Hudecová vysvetlila, že sa jedná o príplatky, ktoré patria zamestnancom OcÚ zo zákona 

o výkone prác vo verejnom záujme, nakoľko tri referentky OcÚ vykonávajú prenesený výkon 

štátnej správy. 

Poslanec Vladimír Bugáň opätovne požiadal o vysvetlenie fakturácie za telekomunikácie, 

ktorá predstavuje aj v rozpočte na rok 2020 položku 3 000 EUR. Pani Hudecová vysvetlila, že 

zmluvy na telekomunikačné služby boli prejednané s dodávateľom, nepotrebné čísla boli 

zrušené a už novembrová faktúra bola znížená na 175 EUR. Je však potrebné, aby bola 

ukončená viazanosť na poskytované služby v zmysle zmlúv. Potom bude možné v znižovaní 

výšky poplatkov pokračovať. 

Diskusia sa dotkla aj výšky plánovanej položky Reprezentačné. Ako v diskusii uviedli pán 

Fodor a pán Gregor, starostka potrebuje určitú sumu na primerané reprezentovanie obce pri 

návštevách. Ak by bolo podozrenie z neprimeranosti výdavkov, je potrebná kontrola 

výdavkov. 

 

Občania vzniesli otázku, prečo v návrhu rozpočtu nie je plánované budovanie chodníkov 

alebo optického pripojenia na internet alebo iná aktivita, ktorá by skvalitnila život v obci 

a priniesla zvýšenie životného komfortu obyvateľov. 

Starostka odpovedala na otázku budovania chodníkov v obci. Podľa jej slov je nutné mať 

najprv vyjadrenie VÚC BB a Regionálnej správy ciest, ktorá je vlastníkom Nemčianskej 

cesty. Následne bude potrebné začať rokovania s vlastníkmi dotknutých pozemkov o ich 

odkúpení. Keď budú dotknuté pozemky vo vlastníctve obce, bude možné dať pripraviť 

projektovú dokumentáciu. Starostka vyzvala prítomných a poslancov OZ, aby sa podieľali na 

propagovaní tohto zámeru a pomohli s informovaním obyvateľov a získavaním súhlasov na 

odkúpenie pozemkov. 

Poslanec Vladimír Bugáň navrhol pre urýchlenie prác na tejto úlohe poveriť Obecný úrad 

zostavením zoznamu vlastníkov pozemkov. Z diskusie vyplynula potreba prioritného riešenia 

tejto témy. 

Poslanec Vladimír  Bugáň položil otázku, prečo bolo p. Hossovej vydané stavebné povolenie 

na prístrešok na auto, ktorý je postavený až po cestnú komunikáciu Lúčna, prečo sa už 

neuvažovalo s budovaním chodníkov?  

 



 5 

Starostka zároveň predstavila prítomným návrh projektu na budovanie optickej siete a wifi 

pripojenia, ktorý obec plánuje pripraviť v zmysle výzvy na predkladanie žiadostí zo 

štrukturálnych fondov EÚ. Malo by sa tak stať v roku 2020. 

 

Návrh rozpočtu na rok 2020 a na roky 2021 a 2022 bol po diskusii schválený. 

 

K bodu č. 15  Informácia, vyhodnotenie činnosti komisií v 2. polroku 2019 

 

Informáciu o činnosti komisií predniesla poslankyňa Eva Tóthová za Kultúrnu 

komisiu, poslanec Ján Slovák za Finančnú komisiu a poslanec Vladimír Bugáň za Komisiu 

ochrany verejného poriadku. Informácie boli vzaté na vedomie. 

 

K bodu č. 16. Rôzne 

 

V rámci diskusie vystúpila pani Brunovská a v mene viacerých obyvateľov predniesla 

požiadavku na odstránenie problému zvýšeného prejazdu nákladných áut z blízkeho 

kameňolomu cez obec. Prejazd spôsobuje materiálne škody na majetku (praskanie stien 

domov, praskliny na cestnej komunikácii z dôvodu ťažkého nákladu áut, na aký cesta nebola 

dimenzovaná), výpadky dodávky vody cez kanalizáciu vedúcu pod cestou, zvýšenie hlučnosti 

a prašnosti v obci, a najmä zvýšenie rizika vzniku dopravnej nehody z dôvodu nedodržiavania 

povolenej rýchlosti nákladných áut. Pani Brunovská predložila zastupiteľstvu tabuľku 

prehľadu prejazdu nákladných áut obcou po hodinových intervaloch. Počet áut zistených 

týmto prehľadom dosiahol 89 áut za deň. Prítomní obyvatelia žiadali o informáciu, ako sa 

vyvíja riešenie problému. 

Starostka vysvetlila, že problém sa rieši v spolupráci s obcou Kynceľová. Dopravný 

inšpektorát PZ považuje cestu za bezpečnú, cestné označenia na zníženie rýchlosti, či na 

zákaz prejazdu alebo na určenie maximálnej povolenej nosnosti nebude osádzať. Polícia však 

bude vykonávať priebežné kontroly a prevažovať nákladné autá. Obec bude ďalej hľadať 

riešenia na odstránenie problému. 

Poslankyňa Mira Varlová uviedla, že Banský úrad vydával povolenie na objem vyťaženej 

hmoty. V stave v akom bola podávaná žiadosť, obec Nemce nie je dotknutá obec. Možnosť 

vidí v podaní podnetu na posudzovanie vplyvov na životné prostredie. Obyvatelia navrhli 

žiadať aj o vykonanie merania únosnosti vozovky. 

Keďže obyvatelia neboli spokojní s postupom riešenia, zhodli sa na tom, že pripravia petíciu 

občanov proti prejazdu nákladných automobilov cez obec, ktorú predložia starostke ako 

prílohu ku žiadostiam na riešenie. Ak sa situácia nezačne riešiť na úrovni obce, budú podávať 

žiadosť o vyriešenie na vyššie miesta. 

 

Starostka prítomných informovala o vydaní Smernice č. 1/2019 o podávaní, preverovaní 

a evidovaní oznámení súvisiacich s oznamovaním protispoločenskej činnosti, ktorá nadobudla 

účinnosť 01.09.2019. Smernica je zverejnená na webovom sídle obce. Informácia bola 

uznesením vzatá na vedomie. 

 

Pani Hudecová sa vrátila k otázke vytvorenia nového miesta údržbára na OcÚ. Uviedla, že by 

to znamenalo zmenu organizačného poriadku a navýšenie finančných prostriedkov na novú 

pracovnú pozíciu. Obec Nemce nemá možnosť prijať zamestnanca na aktivačné práce. 

 

Starostka prítomných informovala, že príspevok obce na balíčky na akciu “Mikuláš“, ktorá sa 

uskutoční 07.12.2019, je navrhnutý vo výške 5 EUR/dieťa s trvalým pobytom v obci. Výška 

príspevku bola uznesením schválená. 
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Pani Hudecová prítomných informovala, že obci bola schválená suma 12 000 EUR z tretej 

žiadosti na financovanie investičného zámeru na stavbu garáže pre protipovodňový vozík od 

Prezídia HaZZ. Spolu s už schválenou sumou 30 000 EUR má obec k dispozícii 42 000 EUR 

na tento zámer. Stavebné práce sa môžu vykonať do roku 2025. OZ by malo rozhodnúť, či 

obec začne s výstavbou, keď má aktuálne k dispozícii približne polovicu rozpočtovanej sumy. 

Ing. Slovák vyslovil návrh, či by nebolo efektívnejšie vybudovať prístrešok pre vozík vedľa 

budovy COOP, než začať novú stavbu. Pani Hudecová uviedla, že výstavbou nového 

prístrešku sa vybuduje priestor pre umiestnenie protipovodňového vozíka, ako aj priestor pre 

ďalšie protipožiarne vybavenie. Zároveň obec získa hodnotný majetok do svojho vlastníctva. 

Prítomní uznesením schválili začatie výstavby novej garáže v zmysle existujúcej projektovej 

dokumentácie na sídlisku. 

 

Pani Hudecová informovala o príprave žiadosti o dotáciu z Programu obnovy dediny na rok 

2020, v rámci ktorej chce obec vybudovať stojisko kontajnerov s prestrešením na autobusovej 

zastávke Nemce III. Žiadosť sa podá 29.11.2019. 

Obec Nemce sa zapojí aj do výzvy Min. financií SR so žiadosťou na finančný príspevok na 

obstaranie kompostoviska a potrebného zariadenia. Termín uzávierky pre 1. kolo je 

31.12.2019. 

Pani Hudecová ďalej informovala o príprave žiadosti o dotáciu na BBSK, ktorou chce obec 

získať finančné prostriedky na opravu sochy sv. Floriána, vybudovanie podstavca 

a zhotovenie ochranného zábradlia okolo sochy. Žiadosť bola podaná 27.11.2019. 

Ďalšia žiadosť o dotáciu na BBSK bola podaná 19.11.2019 a týkala sa dotácie na konanie 

XIV. Ročníka Medzinárodnej súťaže vo varení a v príprave zabíjačkového taniera v obci 

Nemce. 

 

Pán J. Caban navrhol dať upraviť aj prístup k pamätníku padlým v 1. sv.vojne na 

Nemčianskej ceste. Tento pozemok je však v súkromnom vlastníctve a nie je to možné. 

 

Zároveň pán Caban požiadal o informáciu, kedy a ako budú distribuované do domácností 

kompostéry. Starostka vysvetlila, že v prvom decembrovom týždni budú obyvateľom 

doručené vyzvania na prevzatie kompostérov a obyvatelia si ich prídu prevziať na OcÚ proti 

podpisu. 

 

Pán J. Caban požiadal o opravu obecného rozhlasu (pred Viliamom Sršňom). 

 

Poslanec Vladimír Bugáň predniesol sťažnosť obyvateľov Lúčnej ulice na zápach 

z prechodného salaša, ktorý bol počas jesene pod vrchom Stráža. Podľa vyjadrenia poslanca  

Petra Cabana, sťažnosť bola prerokovaná s majiteľom salaša a budúci rok bude salaš 

postavený na inom mieste. 

 

Poslanec Vladimír  Bugáň požiadal o informáciu k predloženej žiadosti o nové autobusové 

spoje. Starostka uviedla, že ranný víkendový spoj navrhovaný o 5:00 hod. bol schválený. 

Žiadosti o pridanie večerných spojov neboli schválené, nakoľko nenadväzujú na iné spoje 

a VÚC BB nemá finančné prostriedky na prevádzku nových autobusových spojov. 

 

Ing. Bugáň požiadal o vysvetlenie stavu riešenia nepokosených parciel v obci, kvôli ktorým 

trpia susediaci vlastníci, ktorí sa o svoje pozemky starajú. Starostka uviedla, že zisťovala 

vlastníkov, no nemá na nich kontakty. Vlastníci ňou boli upozornení takým ľudským 
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spôsobom, listové zásielky pre nich neboli zasielané doporučenou poštou, takže upozornenia 

nie sú zaevidované. 

 

Bol tiež nastolený problém tečenia vody z cestnej komunikácie, jedná sa o dlhoročný 

problém, keď cez pozemky Lichých tečie pri dažďoch voda a zateká na pozemok Reptovcov. 

 

Pani Borsodiová požiadala o preskúmanie stromu ohrozujúceho bezpečnosť pri obecnom 

prechode do obce Selce. Požiadala tiež o navrhnutie možnosti kultúrneho vyžitia pre mládež 

vo veku 12 – 18 rokov, ktorá v súčasnosti nemá v obci vytvorené možnosti, ako tráviť voľný 

čas. Uviedla, že v domácnosti nemá spoľahlivé internetové pripojenie, no po informácii 

starostky o pripravovanom projekte na optické pripojenie počká, ako sa vyvinie situácia. 

Zároveň navrhla, či by sa dali na zverejňovanie oznamov a informácií OcÚ vo väčšej miere 

využívať webová stránka obce a sociálne siete. 

Starostka uviedla, že stromy bol preskúmať pracovník Lesov š. p. a stromy ohrozujúce 

bezpečnosť vyznačil a povolil ich spílenie. Tento strom však nebol vyhodnotený ako 

ohrozujúci bezpečnosť. 

V KD funguje klubovňa pre chlapcov nad 18 rokov. Je možné vytvoriť časový priestor v KD 

aj pre mladších ako 18 rokov, avšak muselo by to byť za dozoru dospelej osoby, ktorá by 

mala zodpovednosť za mládež aj majetok obce. Poslanec Ján  Slovák ponúkol možnosť 

využívania ihriska za obcou, ktoré je v lete k dispozícii v čase 14:00 – 17:00 hod. na futbal, 

stačí keď chlapci prídu.  

 

Poslankyňa Katarína Sedliaková požiadala o informáciu k stavu riešenia žiadosti na zriadenie 

prechodov pre chodcov na autobusových zastávkach v obci. Starostka predložila odpoveď 

Dopravného inšpektorátu PZ, v ktorom bola žiadosť zamietnutá s odôvodnením, že na 

zriadenie prechodov pre chodcov je potrebná existencia obojstranných chodníkov po okrajoch 

komunikácie a primerané verejné osvetlenie. 

 

Po vyčerpaných bodoch programu a bohatej diskusii starostka zasadnutie ukončila. 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Katarína Sedliaková  .................................................... 

 

 

Overovatelia: Ing. Ján Slovák  .................................................... 

 

  Eva Tóthová   .................................................... 

 


